
Aanwezig de commissieleden: de heer S. Barzas (VVD), de heer R. de Boer (D66), de heer A.H.Brasser
(SGP), de heer J.M. Dekker (VVD), mevrouw M. de Deugd-Bos (CDA), de heer H.H.Erdogan (PvdA),
mevrouw I. Glavas (D66),  de heer A. Huisman (SGP), de heer W. van Krimpen (PvdA), de heer J.W. van
Ommen (CDA), de heer J.R. Pardo Kruidenier (D66), de heer B.J. Poirot (CU), de heer J.K. Sterrenburg
(CU), de heer A. Strop (CDA), de heer C. van Werkhoven (SGP), de heer O. Yilmaz (PvdA), de heer A.C.
van 't Zelfde (CDA) en de heer R. Zonnebeld (PvdA). 
Portefeuillehouders: burgemeester J.G.A. Paans, mevrouw D. Zandvliet en de heren A.J. Kraijo en P.J.
Verheij.
Voorzitter: J.C. Brand.
Griffier: A.M. Bode-Huizer.
Op de tribune: 9 belangstellenden.

Opening

1 Opening en vaststellen agenda
Besluit
De voorzitter heet iedereen welkom in deze integrale commissie en opent de vergadering.
De agenda wordt vastgesteld conform voorliggend concept.  

2 Vaststellen verslag
Besluit
Zowel het verslag van de Commissie Bestuur & Samenleving als dat van de Commissie
Grondgebied, beiden gehouden op 22 januari jl., worden vastgesteld.

Regulier

3 Mondelinge mededelingen college
Besluit
De burgemeester doet een mededeling naar aanleiding van het stankincident dat afgelopen
zaterdag plaatsvond op de Edisonweg.  
Nadat de burgemeester het verdere proces van de komende onderzoeken en evaluaties
uiteen gezet heeft is er gelegenheid tot het stellen van verduidelijkende vragen.  
Hierna doet wethouder Verheij een mededeling omtrent het pand West Kinderdijk 375. Het
pand is overgedragen aan de koper.

 

Bespreekstukken

4 Raadsvoorstel inzake Zienswijze begroting 2019 Dienst Gezondheid & Jeugd
Besluit
De commissie kan zich vinden in de zienswijze zoals opgesteld door het college. 
Het voorstel komt als hamerstuk op de agenda van de raadsvergadering van 19 februari.
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5 Raadsinformatiebrief 3e Bestuursrapportage 2018
Besluit
Over deze raadsinformatiebrief worden vragen gesteld die door de wethouders Verheij en
Zandvliet beantwoord worden. 
De raadsinformatiebrief komt als ingekomen stuk op de agenda van de raadsvergadering
van 19 februari.

6 Raadsinformatiebrief Rapport onderzoek locaties camperplaats
Besluit
De vragen die vanuit de commissie worden gesteld, worden door wethouder Kraijo
beantwoord. Hierbij komt ondermeer aan de orde dat in de stukken wordt gesproken over de
bouw van een woning nabij de camperplaats. In 2e termijn zegt wethouder Kraijo toe
hierover een aanvullende memo toe te voegen aan de raadsinformatiebrief. 
De raadsinformatiebrief wordt als bespreekstuk opgenomen op de agenda van de
raadsvergadering van 19 februari.

7 Raadsvoorstel Wijzigen Winkeltijdenverordening Alblasserdam
Besluit
Vanuit de commissie wordt gewezen op het gestelde in artikel 7 van de voorliggende
gewijzigde Winkeltijdenverordening. Er wordt verwezen naar artikel 12, maar in de
verordening staat geen artikel 12. 
Wethouder Verheij beantwoordt de vragen. In 2012 is er ook een Winkeltijdenverordening
vastgesteld door de raad, maar die verordening is niet op een juiste wijze gepubliceerd,
zodat deze geen formele rechtskracht had. De formulering van artikel 7 van de verordening
wordt nog aangepast. 
Dit raadsvoorstel komt als hamerstuk op de agenda van de raadsvergadering van 19
februari.

Ingekomen stukken

8 Raadsinformatiebrief Verlengen Wmo-uitvoeringsprogramma
Besluit
De raadsinformatiebrief komt als ingekomen stuk op de agenda van de raadsvergadering
van 19 februari.

9 Raadsinformatiebrief inzake Beantwoording Artikel 35-vragen ChristenUnie (inzake
Stichting Helpende Handen)

Besluit
De raadsinformatiebrief komt als ingekomen stuk op de agenda van de raadsvergadering
van 19 februari.
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10 Raadsinformatiebrief Beantwoording Artikel 35-vragen CDA (inzake gebruikmaking door
ouderen van evt. subsidiemogelijkheden zoals huurtoeslag e.d.)

Besluit
De raadsinformatiebrief komt als ingekomen stuk op de agenda van de raadsvergadering
van 19 februari.

Sluiting

11 Rondvraag
Besluit
De heer Van Werkhoven vraagt naar het initiatief van een te houden festival in mei nabij de
Lammetjeswiel. Blijkbaar is er nog geen vergunning voor dit festival verleend? Verder is er al
eerder gesproken over geschikte locaties voor dit soort evenementen. Hij is benieuwd of
hierover al meer bekend is. 
Wethouder Kraijo antwoordt dat de vergunning voor een festival wordt getoetst op diverse
onderdelen, waaronder de flora- & faunatoetsing. De Omgevingsdienst behandelt deze
vergunningaanvraag en adviseert hierover, de vergunning is inderdaad nog niet verleend.

De heer Van 't Zelfde vraagt aandacht voor de situatie nabij de bushalte op de hoek Van
Eesterensingel/Plantageweg, waar veel meer fietsen worden gestald, nu de buslijn richting
Rotterdam op een andere wijze wordt ingevuld. 
Wethouder Verheij antwoordt dat hieraan aandacht besteed gaat worden.

Mevrouw De Deugd vraagt of iemand van de raadsleden als rapporteur wil optreden vanuit
de bijeenkomst Regie in de Regio, die op 20 februari a.s. gepland staat. Mevrouw Glavas
gaat er naar toe en rapporteert t.z.t.

12 Sluiting
Besluit
De voorzitter bedankt alle aanwezigen en sluit de vergadering om 21.40 uur.
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